
                                        PROCES-VERBAL 
 
 Încheiat azi 27.09.2012 ora 1000,cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 
septembrie,conform convocatorului înregistrat sub numărul 4226/21.09.2012. 
 La şedinţă sunt prezenţi 11 consilieri locali din totalul de 11 câți numără consiliul 
local.În sală mai este prezent Dl.Popescu Ionel Gabriela,administratorul societății SC 
Prestări Servicii Cungrea SRL. 
 D-na secretar întreabă dacă mai sunt obiecții sau adăugiri la procesul verbal al 
ședinței anterioare ,pus la dispoziția consilierilor.Nefiind ,este aprobat cu unanimitate 
de voturi . 
 Se fac propuneri pentru alegerea președintelui de ședință.Este propus dl.Stancana 
și este ales cu 10 voturi pentru. 
Dl.președinte prezintă ordinea de zi modificată pe care o supune spre aprobare și care 
este aprobată cu unanimitate de voturi. 
 
  1.Alegerea președintelui de ședință. 

2.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea cotei de motorină pentru transportul 
școlar. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Stancana Gheorghe 

3.Proiect de hotărâre cu privire la stabilirea impozitelor și taxelor locale pentru 
anul 2013. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Neață Ioana 

4.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea incetarii Proiectului înființare 
Centru de îngrijire de zi pentru  copiii aflați în situații de risc ”Sf.Maria”. 

 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Niți Elena Mădălina 

5.Proiect de hotărâre cu privire la  susținerea Programului „Biblionet-lumea în 
biblioteca mea”. 

                        Iniţiator:primar 
                                   Raportează:Maria Steluța 
              6.Proiect de hotarare cu privire la  alocarea sumei de 3.950 lei pentru 
desfășurarea de activități sportive. 
                            Iniţiator:primar 
                           Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
             7.Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local. 
                           Inițiator:primar 
                          Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
              8.Informare cu privire la datoriile comunei. 
                           Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
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              9.Informare cu privire la situația financiară a SC Prestări Servicii Cungrea SRL 
                            Raportează:Popescu Ionel Gabriel 
            10.Informare cu privire la situația materialelor rezultate în urma demolării Școlii 
generale cu clasele I-VIII Cungrea. 
                            Raportează:Popescu Ionel Gabriel 
              11.Discuţii,întrebări,interpelări. 
  Se prezintă referatele întocmite,după care se fac propuneri pentru înscrierea la 
cuvânt.Se înscrie dl.Popa,lista rămânând deschisă. 
 Dl.Popa:”Referitor la  taxele locale,se mai poate reveni ?” 
 D-na Neață:”Taxele trebuiau stabilite în luna mai,dar deoarece d-na Gheorghe a 
plecat din instituție și în curând d-na Diaconeasa se va pensiona ,ar fi bine să nu le mai 
modificăm,pentru că o să rămân singură și nu am să pot să le modific în calculator.” 
 Dl.Popa:”Raționamentul meu a fost :Cu cât taxele sunt mai mari,cu atât și 
veniturile sunt mai mari.” 
 D-na contabil:”Nu neapărat,pot să fie și mai mici,pentru că dacă taxele sunt 
mari,oamenii nu vin să le plătească și atunci veniturile sunt mai mici.” 
 Dl.Popa:”Există și măsuri coercitive.” 
 Dl.Niți:”Referitor la cota de motorină,cine a fost în comisia de stabilire?” 
 Dl.președinte:”Eu și șoferii.Chiar la o cursă a fost și dl.primar.” 
 D-na Berbecaru:”Se fac mai multe curse.” 
 Dl.Tudosiea:”Nu trebuiau aduși copii de la Albești.” 
 Dl.Niți:”Vreau să vă spun de Iepurică, că atunci când aduce copiii,oprește pe 
partea stângă și copiii coboară în mijlocul drumului.Oricând poate să dea peste ei o 
mașină.Una din nurori este profesoară la Vâlcea și mi-a spus că acolo copiii sunt însoțiți 
de un cadru didactic.Iepurică pleacă câteodată , cu ușile deschise și pune frâna să se 
închidă.” 
 Dl.primar:”Am vorbit cu d-na director să aibă și la școli câte un profesor de 
serviciu.” 
 Dl.Nicolescu:”Am înțeles că se face cu rândul.” 
 Dl.Președinte:”Am făcut  cursa însoțiți de d-na Preda și vreau să vă spun că îi 
ajută pe copii să coboare și am observat că este atentă cu ei.” 
 Dl.Niți:”E singura care își face datoria.” 
 D-na Nuțu:”Cei care însoțesc copiii își asumă niște responsabilități și cred că ar 
trebui întocmit un grafic.” 
 Dl.Niți:”Cu centrul de zi e o treabă bună,pentru că era în zadar.Și-au bătut joc de 
lucrarea aia.Data trecută am întrebat de căminul acela cu persoanele care stau acolo,cine 
le-a dat aprobare?Pe Mihăilă,cine l-a luat în spațiu să-l găzduiască. 
 Cu suma pentru sport,vreau să vă spun că în campania electorală v-ați luat 
angajamentul că mențineți echipa.Trebuie găsită o soluție să plătim arbitrajul.” 
 Dl.primar:”Știți bine că terenul nu este al nostru și într-o ședință viitoare trebuie 
să luăm o hotărâre în acest sens.” 
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 Dl.Niți:”Referitor la asistența medicală,vreau să vă spun că d-na farmacist nu mai 
vrea să vină pentru 50 de lei.Zic să vină d-na Berbecaru,că tot este asistent medical.” 
 D-na Berbecar:”Eu vin,dar să-mi puneți la dispoziție trusă medicală și  spray, 
pentru că am niște responsabiliți acolo și nu pot merge fără trusă de prim ajutor.” 
 Dl.Niți:”Cu taxa la teren pe care o percepe părintele,d-na Nuțu ,este prea 
mare.Rugați-l să o mai micșreze.” 
 D-na Nuțu:”Nu vorbiți cu mine.Sunt 10 moștenitori acolo și nu vreau să mă 
amestec.” 
 Dl.Niți:”E prea mult 2 milioane.Jucătorii care vin din afară sunt plătiți de Virgil 
și tatăl lui Liviu. 
 Dl.primar:”Sponsorizările se ridică la o sumă destul de frumușică.” 
 D-na Dicu:”Trebuie selectat tineret din comună.Hai să nu mai luăm din altă 
parte,când îi avem pe ai noștri.” 
 Dl.Niți:”Veni ți la fotbal să vedeți ce jucători avem!Nici CFR Cluj nu are decât 
trei români în echipă!” 
 Dl.președinte:”Referitor la datoriile comunei,nu sunt definitive pentru că avem 
hotărâri judecătorești la care se mai adaugă penalități și majorări .” 
 D-na Dicu:”La puțuri s-au dus alte persoane la proprietari și au luat banii,iar 
copilul meu a lucrat degeaba.” 
 Dl.Niți:”În ședința trecută am spus de Dițoiu că este racordat ilegal.Ați făcut 
verificări?” 
 Dl.președinte:”Are puț,dacă vrei te duc eu acolo să-ți arăt!” 
 Dl.Niți:”Cu firma lui dl.Popescu,dvs. și Dițoiu sunteți la zi cu banii?” 
 Dl.Popescu:”Dițoiu ,da,eu nu am mai luat bani tot din aprilie.” 
 D-na Dicu:”Și la noi au ajuns niște discuții cu Dițoiu.Să se pună apomentre la 
toată lumea.Să se verifice apometrele pentru că unii le dau înapoi.” 
 Dl.Niți:”Cei care au bay-pass ocolesc apometrele,ești slăbuță în materia asta!” 
 Dl.Tudosiea:”Apometrele sunt sigilate?” 
 D-na Dicu:”Unii își udă  grădinile,iar alții nu au nici de băut.” 
 Dl.Tudosiea:”Încasările sunt egale cu consumul?” 
 Dl.președinte:”Nu.Pentru ședința viitoare să avem un punct pe ordinea de zi cu 
apa.” 
 D-na Dicu:”Acum avem două microbuze.Să nu mai avem discuții că sunt prea 
mulți.” 
 Dl.Nicolescu:”E o plăcere să vezi învățătorul și clasa.” 
 D-na Nuțu:”Pentru concursul de măine vreau să vă spun că nu e legal,pentru că 
pe site-ul ISJ nu este afișat.Probabil ,pentru că oamenii nu au pe ce post să vină.Cu 
menținerea Școlii Spătaru s-a preluat postul acolo.” 
 D-na Dicu:”Să se respecte orarul la școală.Profesorii nu intră la ore.Unele ore nu 
se fac.” 
 Dl.Nicolescu:”Luni am avut o bulversare pentru că nu s-a știut orarul.” 
 



                                                -4- 
 D-na Nuțu:”Sunt de acord cu toate proiectele de hotărâri ,mai puțin cu echipa de 
fotbal.E prea mult pentru transport.Nu sunt de acord să se facă transportul cu 
microbuzul școlar.” 
 Dl.Niți:”A șa se practică la nivel de județ.” 
 Dl.primar:”Avem chiar și avizul ISJ Olt pentru căluș și fotbal.” 
 D-na Nuțu:Avizul a fost pentru un an. 

Cu centrul de zi,dacă s-au făcut efortuei pentru aprobare,ar fi păcat să-l 
închidem.” 

Dl.Tudosiea:”Dacă nu sunt bani…” 
D-na Nuțu:”Centrul de zi percepe o taxă pe copil.” 
Dl.Tudosiea:”Este social,nu se cer bani.Trebuie asistență medicală.” 
D-na Nuțu:”Nu sunt de acord cu închiderea centrului.” 
Dl.președinte:”Nu mai sunt nici copii.” 
D-na Nuțu:”Anul trecut s-au cheltuit în plus la salarii pentru postul de învățător 

de la Spătaru pentru că primește sporul de dublu simultan.” 
Dl.președinte:”Eu am învățat tot așa.” 
D-na Nuțu:”Referitor la datorii e vina tot a consiliului local ,care nu-și mai asumă 

responsabilitatea.Totul a fost aprobat și acum zic că nu e bine.O parte sunteți din 
vechiul consiliu.Eu una nu am fost.” 

Dl.primar:”Nouă ne-a spus că se duce la Hornet și la Coceanul de aur?” 
Dl.Tudosiea:”Multe nu s-au știut.” 
Dl.primar:”O să ajungem să ne blocheze contul.” 
Dl.Nicolescu:”Sunt de acord cu proiectele de hotărâri.În afara ordinii de zi ,vreau 

să vă spun că la școală o să vină un executant să monteze centrala pe gaze.Vă rog să 
vorbiți cu el să găsim o soluție să tragem o conductă și la atelier de la calorifere, de la 
tur și retur,ca să putem duce grădinița acolo.” 

Dl.președinte:”Sau …să terminăm lucrarea de acolo,care s-a plătit!” 
Dl.Ni ți:”Cu stadionul,dacă nu avem înțelegere cu părintele,ne mutăm la 

Verguleasa.” 
Dl.Popa:”Pentru mine cea mai grea problemă este cea a datoriilor.Sunt colegi 

care nu au fost în vechiul consiliu și vreau să le aduc la cunoștință că mereu m-am 
exprimat cu privire la abuzurile vechii orânduiri.Problema e delicată și noi nu putem 
scoate piatra din baltă.Lucrurile nu trebuie lăsate așa.Există în România niște organisme 
abilitate pentru verificarea fiecărei facturi,dacă e prioritar,dacă e prețul triplu.Să luăm o 
hotărâre sau să împuternicim primăria să înștiințeze MAI,DNA sau Camera de 
Conturi.Ei să vină,să purece și să stabilească situația în care ne aflăm.Cine e de vină să 
plătească!” 

D-na contabil:”Curtea de Conturi a dat sarcină să se formeze o comisie din cadrul 
instituției care să spună dacă aceste investiții au adus sau nu prejudiciu instituției.” 

D-na Dicu:”Dacă mai rămânea Murguleț,unde ajungeam?” 
Dl.Popa:”Și electoratul trebuie să înțeleagă că nu poate veni oricine primar.Acum 

4 ani,un individ de pe stâlp s-a jucat și a pus ștampila unde nu trebuia.Nu vreau să-i iau  
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apărarea,dar cred că l-au împins și alții de la spate.Sunt supărat peste măsură pe dauna 

adusă bugetului local.Personal am inițiat niște cercetări penale și la toate s-au dat NUP. 
Am primit niște răspunsuri care nu au nicio legătură cu ce am scris acolo.Ulterior m-am 
gândit la tinerețea lui și nu am mai definitivat problemele.Curtea de Conturi a venit de 
formă.Nu a verificat tot și a cercetat pe un an. 

Dacă mai aveți lucrări de făcut cu firme fantomă,vă rog să reziliați contractele. 
Referitor la taxe,zic să rămână la fel. 
Cu centrul de zi,nici vorbă să fiu de acord să rămână.Unui centru îi trebuie și 

asistență medicală. 
Banii pentru arbitrii trebuie dați.Dacă facem o socoteală cât s-a cheltuit în 

mandatul trecut rămâneți uimiți.Acum nu e o sumă mare. 
Referitor la diminuarea orelor de muncă la salariații de la Prestări Servicii 

Cungrea SRL nu știu de ce vor mai beneficia dacă sunt plătiți 2 ore pe zi.” 
Dl.Popescu:”Vor beneficia de asistență socială.” 
Dl.primar:”Am înțeles că nu se pune la pensie și nici la șomaj.” 
Dl.Săndulescu:”Datoriile trebuie să le plătească fostul primar. 
Colegilor noi le spun că OUG 34 e produsă de Guvernul PDL,care presupune 

încredințare directă până la suma de 15.000 de euro exclusiv TVA.X venea la primărie 
și încheia un contract cu primarul.Cel care și-a primit banii pe lucrări sau servicii e 
fericit,cel care nu și i-a luat e nefericit.Nu toate lucrările au fost aduse la cunoștința 
consiliului local .Nu te poți lupta cu un om care nu are mentalitatea de economisire a 
banului.Acum avem un om care vine din sistem,structura lui nu e de natura celui care a 
plecat și în mare parte lucrurile sunt grave.Nu sunt respectate nici lucrurile cele mai 
elementare de licitație publică.Nu s-a făcut o selecție de oferte,nu sunt adrese de 
înștiințare cu ofernatul câștigător,nu sunt devize de lucrări,nu s-a făcut recepția 
finală.Nu e nimic în dosare.Am peste 30 de ani de contabilitate,dar așa ceva nu am 
văzut.Am luat la întâmplare un dosar care a fost verificat de Curte și care,culmea a fost 
licitat pe SEAP.Conform deciziei Curții de Conturi noi trebuie să formăm o comisie 
care să stabilească veridicitatea investițiilor,dacă s-au făcut și care este stadiul de 
execuție,dacă s-a finalizat sau este în curs .Am stabilit ca în comisie să fie și primarul 
actual pentru că își asumă plata sumelor.dacă sunt suspiciuni că investiția nu e făcută 
corespunzător,că manopera saucantitatea de materiale e prea mare o să propunem 
angajarea unui expert tehnic și economic.La sfârșit vom informa consiliul local și să 
stabilim care este procedura de urmat.Latura penală a celor care au făcut lucrarea nu 
este de competența noastră. 

Cu echipa de fotbal unii o vor,unii nu.E bine ca tineretul să-și desfășoare anumite 
aptitudini.Când am fost viceprimar, am spus săs e recruteze tineri din comună.Sumele 
să meargă numai pentru arbitraj. 

Cu consumul de motorină zic să țineți cont și de condițiile meteo.Pe perioada de 
iarnă să se facă un nou consum pentru atunci este mai mare. 
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Referitor la centrul de zi,ideea de a se face un asemenea centru la noi a fost una 

în care am avut încredere la vremea respectivă.Nu s-au angajat sume mari și nu aveam 
nici atâtea datorii.Cofinanțarea de 50% pentru susținerea centrului ne sufocă.Nu mai 
este un proiect viabil,nu dă o notă bună pentru comunitate să-l considerăm neavenit,nu 
cade bine,dar nu avem ce face.Sunt de acord cu sistarea acestui proiect. 

Problema societății am tot discutat-o de la începutul anului.Am fost de acord cu 
înființarea ei pentru oamenii amărăți din comună.O sursă de venit al SRL-ului se 
constituie pe fondurile primăriei,o parte de la AJOFM și o parte din muncă prestată 
către Petrom.Când am aprobat bugetul am zis că suma de 72.000 lei e rezonabilă. 
Oamenii trebuie să înțeleagă că suma de bani alocată a fost achitată și că noi nu mai 
putem aproba în plus.Greșeala e și a noastră că am aprobat o organigramă umflată.Vina 
dvs. d-le Popescu  , este că nu ați stabilit alte surse de venit.Acele 2 ore pe care le 
prindeți în actul adițional nu satisfac dreptul la pensie și nici la șomaj.” 

Dl.primar:”Vreau să vă informez că am fost la București și culmea nu se mai 
găsește dosarul cu canalizare.Am găsit biblioraftul gol.S-ar putea din cauza asta să nu 
mai primim bani la canalizare.Am înțeles că SF-ul ar fi fost făcut de o firmă agreastă de 
fostul ministru Borbely.Suma afost aprobată și publicată în Monitorul Oficial,iar acum 
nu avem pe ce semna contractul.” 

D-na contabil:”Ați cerut în ședința de comisie o situație din care să reiasă dacă 
avem sau nu bani pentru susținerea bibliotecii.Vreau să vă spun că sunt cheltuieli mult 
mai mari decât angajamentele bugetare.” 

Dl.primar:”Nu vor fi alocați bani în plus pentru că Internet avem,mobilierul va fi 
preluat de la școli și trebuie doar sistemul de alarmă prelungit de la casierie.” 

Dl.Ni ți:”D-na secretar,pentru ședința viitoare să se facă o situație cu banii 
încasați de la persoanele fizice la apă și cât a costat curentul pe Miești și Spătaru.” 

Dl.președinte:”Nu cred că dl.Popescu e vinovat de situația de la Miești.Cazacu a 
turnat ciment peste tuburi și au fost cred și peste 10 spărturi.Am fost cu Liviu acolo și 
am mai remediat problema și chiar și dl.Popescu a contribuit din buzunarul propriu. 

Nici eu nu cred că Murguleț e vinovat 100% pentru cele aproximativ 30 de 
miliarde.Pentru cei care nu știți situația prezentată de d-na contabil cuprinde doar 
sumele facturate și cu restanțe la plată mai mari de 90 de zile,pe lângă acestea mai sunt 
cele contractate și pentru care nu s-au emis facturi.E păcat că s-a ajuns la o sumă așa de 
mare și să nu vezi pe ulița asfalt.La ora asta cu banii cheltuiți ar fi trebuit să arătăm ca 
un oraș.Aici a fost un jaf și unele lucrări ilegale.El a fost plecat cu călușul,iar subalternii 
nu i-au atras atenția.” 

Se supun la vot proiectele de hotărâri. 
1.Alegerea președintelui de ședință-10 voturi pentru 
2.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea cotei de motorină pentru transportul 

școlar-11 voturi pentru                              
3.Proiect de hotărâre cu privire la stabilirea impozitelor și taxelor locale pentru 

anul 2013-11 voturi pentru. 
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4.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea incetarii Proiectului înființare 

Centru de îngrijire de zi pentru  copiii aflați în situații de risc ”Sf.Maria”-10 voturi 
pentru,d-na Nuțu se abține; 
5.Proiect de hotărâre cu privire la  susținerea Programului „Biblionet-lumea în 
biblioteca mea”-11 voturi pentru 
              6.Proiect de hotarare cu privire la  alocarea sumei de 3.950 lei pentru 
desfășurarea de activități sportive-11 voturi pentru 
             7.Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local-11 voturi pentru. 
 
 
                           Președinte,                                  Secretar, 
                Gheorghe STANCANA              Gabriela ANDRONIE 

 
 
 
 


